
11. Rondvraag gedeputeerde Rommel

Rondvraag Faunabeheerplan damhert naar aanleiding van collegebesluit van 9 maart

Ervan uitgaande dat de FBE faunabeheerplannen maakt die in samenhang en als geheel een goed en 
effectief beheerplan vormen waarbij met alle belangen en regels rekening wordt gehouden, vindt het 
CDA het onwenselijk dat GS het faunabeheerplan Damhert niet in zijn geheel goedkeurt maar een 
onderdeel van het plan afwijst. (zie collegebesluit 9 maart)

Zuid-Holland daarentegen heeft het plan wel in zijn geheel goedgekeurd.

1. Is de effectiviteit van het faunabeheerplan damhert voor het Noord- en Zuid-Hollands 
duingebied volgens GS en volgens de FBE  nog geborgd nu er een onderdeel is geschrapt 
door GS?

2. Kan het plan nog goed uitgevoerd worden volgens GS en volgens de FBE als er in Noord-
Holland andere regels  gelden dan in Zuid-Holland?

3. Wat betekent de afwijzing van een deel van het Faunabeheerplan Damherten door GS van 
NH voor de relatie tussen GS en de FBE? 


